
Protokół z posiedzenia VI Sesji Rady Gminy Kłodawa, 

która odbyła się w dniu 25 września 2024r. 

w Gminnym Centrum Kultury w Kłodawie.  

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołów z poprzedniej sesji Rady Gminy Kłodawa. 
5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej. 
6. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a) utworzenia Placówki Wsparcia Dziennego prowadzonej w formie pracy podwórkowej 
(druk 50); 
b) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gorzowskiemu na wykonanie zadania pn.: 
„Remont drogi powiatowej nr 1405 Zdroisko - Rybakowo – Etap I” (druk 51); 
c) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej na rzecz użytkownika wieczystego 
(druk 52); 
d) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kłodawa 
(druk 53); 
e) wyrażenia zgody na sprzedaż części nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kłodawa 
(druk 54); 
f) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie udziału w nieruchomości (druk 55); 
g) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Kłodawa na 2024 rok (druk 56); 
h) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa (druk 57). 
7. Interpelacje i zapytania radnych. 
8. Wolne wnioski. 
9. Zamknięcie obrad. 

1. Otwarcie posiedzenia. 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Gerard Bieryło przywitał wszystkich przybyłych na 
obrady VI Sesji Rady Gminy Kłodawa. 

2. Stwierdzenie quorum. 

Na podstawie logowań w systemie E-sesja Przewodniczący stwierdził, że w obradach VI Sesji 
uczestniczy 14 radnych, w związku z czym jej obrady są prawomocne. 

1. Bożena Adamczak 
2. Gerard Bieryło 
3. Ryszard Burzawa 
4. Rafał Chodkiewicz 
5. Karolina Gordziejewska 
6. Agata Jackowska 
7. Ewelina Juszczyk 



8. Grażyna Kaźmierczak 
9. Janina Maciejewska 
10. Stefan Mocek 
11. Danel Popowski 
12. Robert Wasilewski 
13. Ireneusz Winnik - nieobecny 
14. Wiesław Witczyk 
15. Damian Żołędziejewski 

3. Przyjęcie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa złożył wniosek o wprowadzenie poniższych zmian w 
porządku obrad: 

 Wycofanie projektu uchwały w sprawie:  
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa (druk 57).  
Wprowadzenie pod obrady projektu uchwał w sprawie:  
uchylenia uchwały nr LVII/517/2023 Rady Gminy Kłodawa w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Kłodawa w 
obrębie Chwalęcice. 
 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący zarządził głosowanie. 
Głosowanie nr 1 w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad ze zmianami.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Ryszard Burzawa, Rafał Chodkiewicz, Karolina 
Gordziejewska, Agata Jackowska, Ewelina Juszczyk, Grażyna Kaźmierczak, Janina 
Maciejewska, Stefan Mocek, Danel Popowski, Robert Wasilewski, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
NIEOBECNI (1) 
Ireneusz Winnik 
 
4. Przyjęcie protokołów z poprzedniej sesji Rady Gminy Kłodawa. 
W związku z brakiem uwag do protokołów Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa zarządził 
głosowania. 
 
Głosowanie nr 2 w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Gminy Kłodawa. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 



ZA (14) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Ryszard Burzawa, Rafał Chodkiewicz, Karolina 
Gordziejewska, Agata Jackowska, Ewelina Juszczyk, Grażyna Kaźmierczak, Janina 
Maciejewska, Stefan Mocek, Danel Popowski, Robert Wasilewski, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
NIEOBECNI (1) 
Ireneusz Winnik 
 
Głosowanie nr 3 w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Gminy Kłodawa. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Ryszard Burzawa, Rafał Chodkiewicz, Karolina 
Gordziejewska, Agata Jackowska, Ewelina Juszczyk, Grażyna Kaźmierczak, Janina 
Maciejewska, Stefan Mocek, Danel Popowski, Robert Wasilewski, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
NIEOBECNI (1) 
Ireneusz Winnik 
 
Głosowanie nr 4 w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Gminy Kłodawa. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Ryszard Burzawa, Rafał Chodkiewicz, Karolina 
Gordziejewska, Agata Jackowska, Ewelina Juszczyk, Grażyna Kaźmierczak, Janina 
Maciejewska, Stefan Mocek, Danel Popowski, Robert Wasilewski, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
NIEOBECNI (1) 
Ireneusz Winnik 
 
5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej. 
Radna Bożena Adamczak w imieniu mieszkańców Różanek poprosiła o wykonanie znaku 
poziomego (przejścia dla pieszych) na ulicy Lipowej w Różankach 
 
6. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a) utworzenia Placówki Wsparcia Dziennego prowadzonej w formie pracy podwórkowej 
(druk 50); 
Kierownik GOPS Justyna Piotrzkiewicz omówiła projekt uchwały. 
 



Przewodniczący Komisji Oświaty Stefan Mocek przedstawił pozytywną opinię komisji na 
temat projektu uchwały. 
 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Gerard Bieryło zarządził 
głosowanie.  
 
Głosowanie nr 5 w sprawie: 
utworzenia Placówki Wsparcia Dziennego prowadzonej w formie pracy podwórkowej (druk 
50). 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Ryszard Burzawa, Rafał Chodkiewicz, Karolina 
Gordziejewska, Agata Jackowska, Ewelina Juszczyk, Grażyna Kaźmierczak, Janina 
Maciejewska, Stefan Mocek, Danel Popowski, Robert Wasilewski, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
NIEOBECNI (1) 
Ireneusz Winnik 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr VI/44/2024. 
b) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gorzowskiemu na wykonanie zadania pn.: 
„Remont drogi powiatowej nr 1405 Zdroisko - Rybakowo – Etap I” (druk 51); 
Skarbnik Gminy Karolina Adamczyk omówiła projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Ryszard Burzawa przedstawił 
pozytywną opinię komisji na temat uchwały.  
W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Gerard Bieryło zarządził 
głosowanie.  
 
Głosowanie nr 6 w sprawie: 
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gorzowskiemu na wykonanie zadania pn.: 
„Remont drogi powiatowej nr 1405 Zdroisko - Rybakowo – Etap I” (druk 51). 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Ryszard Burzawa, Rafał Chodkiewicz, Karolina 
Gordziejewska, Agata Jackowska, Ewelina Juszczyk, Grażyna Kaźmierczak, Janina 
Maciejewska, Stefan Mocek, Danel Popowski, Robert Wasilewski, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
NIEOBECNI (1) 
Ireneusz Winnik 



Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr VI/45/2024. 
 
c) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej na rzecz użytkownika 
wieczystego (druk 52); 
Kierownik Referatu Budownictwa i Inwestycji Grzegorz Zapytowski omówił projekt 
uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Damian Żołędziejewski przedstawił 
pozytywną opinię komisji na temat projektu uchwały. 
 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Głosowanie nr 7 w sprawie: 
wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej na rzecz użytkownika wieczystego 
(druk 52). 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Ryszard Burzawa, Rafał Chodkiewicz, Karolina 
Gordziejewska, Agata Jackowska, Ewelina Juszczyk, Grażyna Kaźmierczak, Janina 
Maciejewska, Stefan Mocek, Danel Popowski, Robert Wasilewski, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
NIEOBECNI (1) 
Ireneusz Winnik 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr VI/46/2024. 
 
d) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Kłodawa (druk 53); 
Kierownik Referatu Budownictwa i Inwestycji Grzegorz Zapytowski omówił projekt 
uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Damian Żołędziejewski przedstawił 
pozytywną opinię komisji na temat projektu uchwały. 
 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Głosowanie nr 8 w sprawie: 
wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kłodawa 
(druk 53). 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 



ZA (14) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Ryszard Burzawa, Rafał Chodkiewicz, Karolina 
Gordziejewska, Agata Jackowska, Ewelina Juszczyk, Grażyna Kaźmierczak, Janina 
Maciejewska, Stefan Mocek, Danel Popowski, Robert Wasilewski, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
NIEOBECNI (1) 
Ireneusz Winnik 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr VI/47/2024. 
 
e) wyrażenia zgody na sprzedaż części nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Kłodawa (druk 54); 
Kierownik Referatu Budownictwa i Inwestycji Grzegorz Zapytowski omówił projekt 
uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Damian Żołędziejewski przedstawił 
pozytywną opinię komisji na temat projektu uchwały. 
 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Głosowanie nr 9 w sprawie: 
wyrażenia zgody na sprzedaż części nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kłodawa 
(druk 54). 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Ryszard Burzawa, Rafał Chodkiewicz, Karolina 
Gordziejewska, Agata Jackowska, Ewelina Juszczyk, Grażyna Kaźmierczak, Janina 
Maciejewska, Stefan Mocek, Danel Popowski, Robert Wasilewski, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
NIEOBECNI (1) 
Ireneusz Winnik 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr VI/48/2024. 
 
f) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie udziału w nieruchomości (druk 55); 
Kierownik Referatu Budownictwa i Inwestycji Grzegorz Zapytowski omówił projekt 
uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Damian Żołędziejewski przedstawił 
pozytywną opinię komisji na temat projektu uchwały. 
 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Głosowanie nr 10 w sprawie: 
wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie udziału w nieruchomości (druk 55);.  



 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Ryszard Burzawa, Rafał Chodkiewicz, Karolina 
Gordziejewska, Agata Jackowska, Ewelina Juszczyk, Grażyna Kaźmierczak, Janina 
Maciejewska, Stefan Mocek, Danel Popowski, Robert Wasilewski, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
NIEOBECNI (1) 
Ireneusz Winnik 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr VI/49/2024. 
 
g) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Kłodawa na 2024 rok (druk 56); 
Skarbnik Gminy Karolina Adamczyk omówiła projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Ryszard Burzawa przedstawił 
pozytywną opinię komisji na temat uchwały.  
W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Gerard Bieryło zarządził 
głosowanie.  
 
Głosowanie nr 11 w sprawie: 
zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Kłodawa na 2024 rok (druk 56);.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Ryszard Burzawa, Rafał Chodkiewicz, Karolina 
Gordziejewska, Agata Jackowska, Ewelina Juszczyk, Grażyna Kaźmierczak, Janina 
Maciejewska, Stefan Mocek, Danel Popowski, Robert Wasilewski, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
NIEOBECNI (1) 
Ireneusz Winnik 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr VI/50/2024. 
 
h) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa (druk 57). 
Uchwała została wycofana z porządku obrad. 
 
i) uchylenia uchwały nr LVII/517/2023 Rady Gminy Kłodawa w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Kłodawa w 
obrębie Chwalęcice. 
Kierownik Referatu Planowania i Budownictwa Łukasz Grzesiak omówił projekt uchwały. 
 



Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Damian Żołędziejewski przedstawił 
pozytywną opinię komisji na temat projektu uchwały. 
 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
 
 
 
Głosowanie nr 12 w sprawie: 
uchylenia uchwały nr LVII/517/2023 Rady Gminy Kłodawa w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Kłodawa w 
obrębie Chwalęcice.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Ryszard Burzawa, Rafał Chodkiewicz, Karolina 
Gordziejewska, Agata Jackowska, Ewelina Juszczyk, Grażyna Kaźmierczak, Janina 
Maciejewska, Stefan Mocek, Danel Popowski, Robert Wasilewski, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
NIEOBECNI (1) 
Ireneusz Winnik 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr VI/51/2024. 
 
7. Interpelacje i zapytania radnych. 
Radna Janina Maciejewska zapytała kiedy rozpocznie się remont w Rybakowie. 
 
Kierownik Grzegorz Zapytowski odpowiedział, że trwają uzgodnienia pomiędzy wykonawcą 
a projektantem. 
 
Radna Karolina Gordziejewska przekazała, że mieszkańcy zwracają się z prośbą o 
zainstalowanie monitoringu na nowym placu zabaw w Chwalęcicach. 
 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak odpowiedziała, że taki monitoring powstanie na 
początku przyszłego roku. 
 
Radna Agata Jackowska zapytała, czy jest możliwość zrobienia porządku z opuszczonym 
budynkiem na posesji znajdującej się naprzeciwko księdza, poprosiła o podcięcie krzewów w 
Różankach. 
 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak odpowiedziała, że gmina spróbuje skontaktować się 
właścicielem posesji. 
 
Radna Grażyna Kaźmierczak poprosiła o tym aby pomyśleć o uzupełnieniu urządzeń na placu 
zabaw w Zdroisku oraz o zamontowanie agregatu przy przepompowni. 



 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak odpowiedziała, że w Zdroisku zostało zamontowane 
dodatkowe urządzenie na placu zabaw. 
 
Z-ca Wójta Andrzej Kwiatkowski odpowiedział, że jest zakupiony przenośny agregat, który 
po przeglądzie zostanie zainstalowany w Zdroisku. 
Radny Robert Wasilewski poprosił o wycięcie drzewa na placu przy jeziorze w  
Wojcieszycach. 
 
Z-ca Wójta Andrzej Kwiatkowski odpowiedział, że w sprawie wycięcia drzewa obowiązuje 
procedura i trzeba złożyć formalny wniosek na piśmie o usunięcie drzewa z podaniem 
przyczyny. 
 
Radna Bożena Adamczak  zapytała czy rozpoczęto już działania zmierzające do usunięcia 
hałdy odpadów przy ulicy Niepodległości i czy niebezpieczne drzewo przy ulicy Dębowej 
zostanie usunięte.  
 
Kierownik Agnieszka Szurgot – Miłosz odpoweidziała, że w sprawie hałd trwają 
postępowania wyjaśniające a odnośnie Dębu czekamy na zgodę ze Starostwa. 
 
Radna Grażyna Kaźmierczak zaprosiła na imprezę „Hubertus”, która odbędzie się 
dziewiątego października w Zdroisku. 
 
8. Wolne wnioski. 
Nie zgłoszono wolnych wniosków. 
 
 
 
9. Zamknięcie obrad. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Gerard Bieryło 
zamknął obrady VI Sesji Rady Gminy Kłodawa. 
protokołowała: 
Kamila Kłosowska 
 

Przewodniczący Rady Gminy 
Gerard Bieryło 

 

  

  

 
Przygotował(a): Biuro Rady 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


